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Woordje vooraf van de Voorzitter 
 
Hallo beste mensen, 
 
Daar is hij weer; de 1e nieuwsbrief in 2014. 
 
Wat een fenomeen is die Nieuwsbrief toch, als hij in elkaar is gezet en uitgebracht hoor je 
allemaal lovende reacties en woorden Dat is mooi en die complimenten komen de redactie 
toe. 
Maar zij hebben toch weer een verzoek aan alle leden om zelf eens een stukje aan te 
leveren Er komt namelijk niets binnen, de vaste schrijvers uitgezonderd, het zou toch 
fantastisch zijn om eens een Nieuwsbrief te maken die meer dat 8 vellen bevat. 
Help de redactie en verras ons allen, vele complimenten zullen u ten deel vallen. 
 
Wat hebben we alweer gehad in 2014. 
 
Een gezellige en druk bezochte nieuwjaarsreceptie met een hapje en een drankje en 2 
potjes boulen en een nieuw item; spijkers slaan. 
En ik moet zeggen er is er flink op los geramd deze avond, de inleg was voor de 
vereniging, dus alleen maar winnaars. Voor herhaling vatbaar. 
 
Ook na de feestdagen worden alle activiteiten weer rimpelloos voortgezet.  
Wintercompetities nemen weer een aanvang, de bestuurlijke activiteiten worden weer 
opgestart, alle commissie nemen hun taak weer op zich, mooi om mee te maken. 
Ook is er in december vorig jaar nog een ploegje vrijwilligers het dak op gegaan om de 
lekkage en wateroverlast proberen te herstellen. 
En met een fantastisch resultaat, aan de bar kun je tijdens hevige regenbuien toch 
gewoon weer droog je drankje nuttigen. 
Heren, namens ons allen, hartelijk dank. 
 
Ik schrijf dit stukje tijdens de laatste dagen van de Olympische Spelen waar onze 
schaatsers de gemoederen blijven beheersen. 
Heerlijk toch zoveel medailles, maar toch veel kritiek op de Hollandse overheersing. 
Waarom alleen wij, hoe zit het met rodelen ( Duitsland) freestyleskieen ( Frankrijk )  
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met zijn allen van genieten. 
Als bestuur gaan we o.a. verder met de lange termijn visie, de basis staat ( zoals uitgelegd 
op de extra ALV van november ) en we gaan verder met de uitwerking. 
De commissie bouw en onderhoud heeft alweer contacten gelegd met de SRO inzake de 
entree. Wij willen dat er bossages plat gaan en betere verlichting komt en eventueel een 
ingang via de parkeerplaats.  
 
Ook de barcommissie is druk aan de gang, bijv. straks tijdens toernooien o.i.d. een patatje 
kunnen verkopen. 
De wedstrijdcommissie probeert een husselsysteem voor de vrijdagavonden uit, het 
secretariaat zal moeten worden overgedragen omdat Gerrit Rietberg heeft gemeld dat hij 
er mee stopt, de financiële man heeft de rekening inzake de contributies verzonden en 
momenteel worden de nieuwe licenties uitgedeeld, de evenementencommissie is alweer 
snode plannen aan het beramen voor ???? 
 
In maart / april zullen we de ( nieuwe ) sportwoordvoerders van de politieke partijen weer 
uitnodigen om de activiteiten op dat vlak warm te houden. Op dit moment geeft de 
wethouder ( Buijtelaar ) weinig info af dus moeten we hem maar weer eens gaan kietelen 
en met een bezoekje vereren. 
Genoeg te doen dus in op en rond onze club. 
Tot zover deze keer. Ik wens u allen een fijne boule/petanque periode toe. 
 
Henk Smit 
Voorzitter  
  
 
 

Puinruimen 
 

 

biathlon ( Noorwegen ) curling ( Canada ) 
bobsleeën ( Rusland/Duitsland) schansspringen ( 
Polen ) etc. etc. 
En wat te denken van zo’n azijnzeikster uit Wijhe 
die het enthousiasme van onze koning en koningin 
wil in perken. Mens wees blij dat we ze hebben of 
zou ze een lichte voorkeur voor monsieur Hollande 
of Poetin hebben. Holland ten voeten uit. 
Nou gelukkig hebben wij daar bij Petanque geen 
last van, het is een  mondiale sport waar we met  
 

Na alle bemerkingen van leden over onze speelvelden, 
heeft de woensdagmorgenploeg 
het puinruimen ter hand genomen. Hiermee  wordt niet 
bedoeld dat we alle rondslingerende peuken en 
snoeppapiertjes in de prullenbak deponeren. Maar de 
banen tegenover de deuren speelbaar maken voor  
mensen die graag in de belangstelling staan op solide 
bodem. 
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Bovendien wordt een lichter roleffect door velen meer op prijs gesteld. Toch houden we 
een stuk uitdagend puin voor de technische spelers in ere. Hiermee hopen we een 
bijdrage geleverd te hebben aan tevredenheid van onze notoire mopperkonten. 
Bij het komende zomerseizoen zullen we dus massaal gebruik kunnen maken van deze 
opnieuw ingerichte speelvelden. Als U hier tevreden over bent zien we schouderklopjes 
graag tegemoet. 
 
 
 

Huisstijl 
 
Als club zijn we er achter gekomen dat er met goede bedoelingen ,  veel zaken spontaan 
worden aangepakt. Daarover is enerzijds blijdschap, dat er mensen zijn die niet alleen 
dingen opmerken, maar het ook direct uitvoeren. Als dank hiervoor prijzen we deze lieden 
”skyhigh”. Anderzijds is het ontbreken van structuur oorzaak van onnodige uitgaven en 
inspanningen. 
 
Nu het bestuur, met hulp van diverse leden, stevig zijn gaan nadenken over toekomst van 
de club  zijn er zaken duidelijk geworden. Handelen in structureel verband is één daarvan. 
Het aanwijzen van functionarissen voor vaste taken, met verantwoording aan het bestuur, 
voor financiën, tijdstippen en uitvoering. Dit is een van de eerste stappen. Duidelijkheid 
naar instanties en naar leden kan winst betekenen voor de club. Ook het bestuur heeft te 
maken met regels en zal voor beleid en invulling, de steun van leden vragen. Op laatste 
ledenvergadering is duidelijk gemaakt waar we nu staan en waar we naar toe willen. De 
gezondheid van mensen en middelen begint te kraken. 
Er dienen, ten behoeve van de lange termijn, op korte termijn maatregelen te worden 
genomen. 
 
Bekendheid van onze club, was in Amersfoort ( zelfs in Liendert) bijna op het nulpunt. 
Nu we bij Gemeente en SRO  contacten hebben gelegd en deel zijn gaan nemen aan 
discussies, gaat er wat licht verschijnen aan de horizon. Willen we ooit een aanvraag tot 
subsidie doen, dan is bekendheid onmisbaar. 
Het oppoetsen van ons Imago is daarbij wenselijk.. In ons 
briefpapier zijn we overgestapt op een formeel logo, zoals 
toegepast op de clubkleding.        Dat noemen we nu dus huisstijl. 
De voorbereiding voor het duidelijk toegankelijk maken van ons 
Boulodrome zijn in ver gevorderd stadium. 
De financiële reserve voor toekomstige maatregelen aan gebouwen 
en installaties zal door meerdere acties en de contributie verhoging,  
verstevigd kunnen worden. 
Bekendheid willen we verder stimuleren door duidelijk en in 
positieve zin, aanwezig te zijn op sportevenementen. 
Binnenkort zullen we U wellicht vragen hieraan een bijdrage te leveren. 
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Van de kantine commissie. 
 

Het jaar 2013 zit erop. We zijn nu ruim een jaar bezig met de huidige kantinecommissie 
Voor die personen die nog niet weten wie er in de commissie zitten. Dit zijn:Arie Buis, Wim 
Jonkers, Dirk Walraven en Edwin van den Ende 

 
Verder zijn er ook dit jaar weer veel vrijwilligers geweest die hebben meegeholpen om de 
kantine draaiend te houden. Barmedewerkers die op de diverse dagen en avonden hun 
uurtjes achter de bar draaien. Maar ook de schoonmaakploeg die ervoor zorgt dat het 
schoon blijft. En natuurlijk moet er ook voorraad besteld worden. Al deze mensen zorgen 
ervoor dat er naast het boulen ook genoten kan worden van een drankje en gezelligheid 
Ook het onderhoud van de kantine is natuurlijk belangrijk. Het aanrechtblad en bar blad 
wat aan onderhoud toe was is door een paar mensen flink aangepakt met een prima 
resultaat 
 

 
 
Hiermee willen wij als kantinecommissie iedereen bedanken die zich afgelopen jaar heeft 
ingezet om deze resultaten te bereiken. 
Ook willen wij hiermee een verzoek doen aan de gehele club om eens na te denken wat jij 
voor de club kan betekenen. Vrijwilligers binnen een club als de onze zijn altijd nodig. Ook 
als je slechts 1 keer per jaar een bardienst kan doen meld dit bij ons. Alle beetjes helpen. 
En dit geld natuurlijk voor alles wat er binnen onze club gebeurd 
Denk er over na en meld je bij een van ons. 
 

Wat kan jij voor de club betekenen? 
Laat het ons weten !!! 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Afgelopen jaar is er ook weer een dartbord geplaatst. Met 
het plaatsen van dit dartbord en de daarbij behorende 
regels willen wij bewerkstelligen dat het nog gezelliger 
wordt in onze kantine. Het zal altijd lastig blijven om het 
iedereen helemaal naar zijn/haar zin te maken. De regels 
die we hebben opgesteld betreffende het darten zijn 
zodanig dat het niet lastgevend hoort te zijn. 
De omzet van de kantine is een belangrijk onderdeel van de 
begroting van onze club. Door meer gezelligheid in onze 
kantine zal deze omzet gaan stijgen. Afgelopen jaar is er 
een omzetstijging bereikt van ongeveer 18%. Deels zal dit 
natuurlijk komen door de prijsstijgingen. Maar we mogen 
met zijn allen blij zijn met dit resultaat. 
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Van de wedstrijdcommissie. 
 

Zomercompetities 2014 

Voor deze competities hebben zich weer een aantal teams ingeschreven. 
 

NC 1 team (hoofdklasse) 

Data: 13  april – 27 april; – 18 mei – 1 juni – 15 juni (reserve dag) 

ZCTC 4 teams ( 3 teams 1e klasse en 1 team 2e klasse) 

Data:    3 en 17 april – 8 en 22 mei – 12 en 26 juni – 3 en 17 juli – 4 en 18 september. 

AC 4 teams ( 3 teams 1e klasse en 1 team 2e klasse) 

Data:  13 en 27 april – 18 mei – 1 en 15 juni(reservedag) 

 

Toernooien zomer 2014. 

Tête à tête toernooi 5 april – Man/Vrouw toernooi 29 mei 

Sextetten toernooi 14 juni 

Midzomer I toernooi 16 juli – Midzomer II toernooi 13 augustus 

 

 
 
 

 
 
 

Lief en leed. 
 
 

 
 

 
 
 

Gelukkig zorgen Diny Straub en Alie te Beek er al heel goed voor dat 
leden die ziek zijn of een belangrijk feest te vieren hebben een kaartje 
krijgen maar doordat we niet altijd op de hoogte zijn zal er ook wel 
eens iemand vergeten worden zoals bijv. de  mensen die op dinsdag- 
c.q. vrijdagavond boulen. Om dit te voorkomen is er nu een extra 
meldpunt voor lief en leed en wel elly.dijkman@ziggo.nl. 
 

Verder zal er waarschijnlijk weer een clubontmoeting 

plaats vinden met Celeritas uit Alkmaar, vermoedelijke 

datum 25 mei. 

Als hier meer over bekend is zal dit kenbaar gemaakt 

worden via de website en een flyer in de kantine. 
 

De wedstrijdcommissie 
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Nieuws van de arbitragecommissie. 
 
Wij zijn blij te kunnen melden dat de arbitragecommissie weer compleet is.  Jan van 
Wijngaarden en Dick Meijer zijn bereid gevonden om samen met Timo Korlaar deze 
commissie te vormen. We hopen natuurlijk dat ze niet hoeven op te treden, maar mocht 
het nodig zijn dan is het fijn om een beroep te kunnen doen op deze commissieleden. 
 

ALGEMENE LEDEN VERGADERING. 
 

 
 
 
 

Enkele mededelingen van de Jeu de Boules bond  
 
 

Uniforme bovenkleding 
 
Er wordt nog steeds de hand gelicht bij de regels en afspraken voor uniforme 
bovenkleding bij afdelingscompetities. Het afdelingsbestuur zal in het vervolg het bestuur 
van de vereniging van de betreffende equipes rechtstreeks aanspreken 
inclusief een schikkingsvoorstel. Er worden geen waarschuwingen meer gegeven. 
 
 

Incomplete wedstrijdformulieren 
 

Het afdelingsbestuur wordt nog steeds geconfronteerd met onvolledig of onjuist ingevulde 
wedstrijdformulieren. Regelmatig ontbreken op wedstrijdformulieren teamnummers, 
licentienummers, ondertekeningen, vermeldingen invallers. 
 

 
 
In het vervolg worden wedstrijdformulieren die onvolledig of onjuist zijn ingevuld, niet in 
behandeling genomen. Dat heeft gevolgen voor de vermelding van uitslagen 
en standen in het informatiebulletin en op de website. De afspraak is dat 
wedstrijdformulieren een dag na de speeldag worden doorgezonden naar de afdeling 
 

Onze reguliere ALV komt er weer aan en zal 
gehouden worden op WOENSDAG 9 APRIL. 
 
De stukken zullen binnenkort per mail verzonden 
worden en voor de mensen zonder email adres 
zal er een papieren versie in de kantine liggen.      
 

In een aantal gevallen worden te weinig spelers 
vermeld. De wedstrijdcommissie moet 
soms extra tijd besteden aan nazoeken of 
nabellen om de ontbrekende gegevens boven 
water te krijgen.  
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Gewoon Leuk om te weten 
 
De geschiedenis van jeu de boules is al honderden jaren oud.  
Het spel werd in de oudheid gespeeld door o.a. Grieken en Romeinen op een andere 
manier als die we nu kennen.  
Destijds heette dat: La Lonque of Bocce. 
Het ging er in het begin vooral om de stalen ballen op lange afstand te gooien. Hierbij 
werd gegooid vanuit  een bewegende positie, met een aanloop dus,  om de ballen zover 
mogelijk te plaatsen  
  

 
 
Het woord Petanque is afgeleid van het Franse ,,Pieds-tanques’’ dat betekent voeten 
naast elkaar gebonden. Het is daarom dat de voeten van de speler tijdens de worp naast 
elkaar in een cirkel op de grond staan. 
Jules-le-Noir woonde in de buurt van  Marseille en nog altijd is deze omgeving het Mekka 
van de jeu de boules sport. Ook de oude manier van boulen ,,La Lonque’’ is nog steeds 
een officiële spelvorm van jeu de boules, echter op veel kleinere schaal. Tegenwoordig 
wordt Petanque overal in Frankrijk als gezelschapspel gespeeld. Op dorpspleintjes en 
waar maar een stuk zachte grond te vinden is, met een glas wijn of pastis. 
Wie in Frankrijk op vakantie is geweest heeft dat beslist wel eens gezien 
 

In Europa was Frankrijk het belangrijkste land  waar jeu de boules 
gespeeld werd. 
Ook werd destijds in Frankrijk vanuit een bewegende positie gegooid.  
 
Het verhaal wil dat een voormalige kampioen van de jeu de 
boulesport, Jules-le-Noir,  begin 1900 te kampen kreeg met 
lichamelijke beperkingen. Hierdoor kon hij zijn geliefde sport niet meer 
uitoefenen. Zittend op een stoel ging hij de boules vlak voor zich uit 
gooien. Hij voegde er een doel bij, het but.  Samen met een vriend 
ontwikkelde hij de spelregels en La Petanque was geboren,  zo rond 
1910. 
 


